
Deputatul Buciuta cere bani pentru şcoala din Poienile de Sub Munte
Joi, 02 Iulie 2009 06:34 - Ultima actualizare Joi, 02 Iulie 2009 06:36

Deputatul Ştefan Buciuta, preşedintele Uniunii Ucrainenilor din România, a solicitat Ministerului
Educaţiei suplimentarea fondurilor alocate pe anul 2009 pentru Şcoala nr. 4 din localitatea
Poienile de Sub Munte, pentru terminarea lucrărilor de reabilitare a unităţii de învăţământ.
Amendamentul propus de deputatul Buciuta a fost aprobat în Parlament, dar suplimentarea
fondurilor s-a făcut doar cu suma de 30.000 lei, nu cu 300.000 lei, aşa cum a solicitat acesta.
Banii suplimentari sunt necesari pentru că lucrările efectuate de constructori până acum se
ridică la suma de 400.000 lei, conform situaţiei de lucrări. Pentru finalizarea lucrărilor mai este
nevoie de circa 430.000 lei. În şcoala respectivă învaţă 328 elevi, în 10 săli de clasă.
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